
	

 
We	gingen	op	25	april	2018	naar	de	Kopklas	Mavo/Havo	om	kwart	voor	negen.	De	beide	
kopklassen	hebben	aan	deze	activiteit	deelgenomen.	We	gingen	daarnaartoe	om	aan	de	
burgemeester	een	presentatie	te	geven,	om	vragen	te	beantwoorden	van	de	burgemeester	
en	om	onze	vragen	aan	de	burgemeester	te	stellen.		

	

We	gingen	eerst	de	burgemeester	begroeten	met	een	hand,	toen	ze	aankwam.	Ze	was	met	
de	woordvoerder	meneer	Bonenkamp	gekomen.	Nadat	we	allemaal	een	hand	hadden	
gegeven,	gingen	Rozerin	en	Dinand	namens	de	beide	Kopklassen	presenteren.	Ze	hadden	
verteld:	wat	de	Kopklas	is,	wat	we	doen	in	de	Kopklas	en	wat	de	doelen	van	de	Kopklassen	
zijn.	Daarna	ging	de	burgermeester	ons	vragen	stellen,	zoals	wat	je	de	leukste	project	vindt.	
Ik	vind	de	leukste	project	namelijk	project	Reis	om	de	wereld,	omdat	ik	samenwerken	heel	
leuk	vind	en	dat	ik	veel	geleerd	heb	over	het	land	de	VS.	De	burgermeester	vroeg	ook	aan	
ons	wat	jullie	het	leukst	aan	de	Kopklas	vindt.	Wat	ik	het	leukste	vind	aan	de	Kopklas,	is	dat	
we	veel	excursies	hebben	bij	de	bijhorende	projecten	en	ook	dat	we	extra	aandacht	krijgen	
van	de	juffen,	omdat	we	met	zijn	vijftienen	zijn.	Daarna	mochten	wij	vragen	stellen	aan	de	
burgemeester.	Ik	had	aan	de	burgemeester	gevraagd	met	wie	u	allemaal	normaal	gaat	
vergaderen.	Ze	zei	toen	dat	ze	normaal	met	de	wethouders	vergadert	in	het	stadhuis.	Toen	
alle	vragen	werden	beantwoord,	gingen	we	met	de	burgemeester	op	de	foto.	Daarna	gingen	
we	weer	terug	naar	school	om	ca.	kwart	voor	twaalf.	

	

Ik	vond	het	een	leuke	dag,	omdat	we	de	burgermeester	hebben	ontmoet	en	dat	ik	veel	heb	
geleerd	wat	een	burgemeester	doet.	Ik	heb	geleerd	dat	de	burgemeester	weinig	vrije	tijd	
heeft	en	ze	wordt	ook	regelmatig	’s	nachts	gebeld	bijv.	als	er	groot	brand	is	of	als	er	
familieproblemen	zijn.	Het	was	een	leerzame	
dag.	

Yumo	

	

	

	

	

	

	

	

	

Bezoek van de burgemeester 
	


